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Kære TM-udvalg

Dette er en skriftlig foretrædelse og en indsigelse til dagens mødepunkt 5. 

Hermed en kort præsentation af, hvorfor gårdhaveprojektet Boyesgadekarréen bør igangsættes i

2019. Undertegnede udtrykker sig på vegne af den største boligforening i karréen; A/B

Boyesgade 3-11.

Første gang Boyesgadekarréen fik gennemført afstemning om en kommende gårdhave var i

efteråret 2014. Der var flertal for et ja til projektet. Sidenhen blev denne afstemning ugyldiggjort

og projektet lå i dvale indtil 2016, hvor en ny afstemning blev foretaget. Endnu engang med et ja

til fælles gård. I 2017 blev Boyesgadekarréen indstillet til at projekteres.

Projektet blev i 2018 sat i bero grundet anlægsloftet. 

Adskillige af karréens boligforeninger ønsker at betale for hele udskiftninger af kloaknettet,

spærringer for rotter ud mod det offentlige system samt drænanlæggelse. Alle de projekter

venter på, at projekteringen af gårdhaven igangsættes. 

Vi har massive problemer med rotter og bøvler ofte med dårlige kloakforhold, der stopper til

eller gennemtæres.  Der er brug for en snarlig intervention. 

Det er bestyrelserne, som har forhandlet aftaler med byggerådgivere, entreprenører og

økonomiansvarlige. Men disse bestyrelser udskiftes snart. 

Det betyder, at tilbud til anlægsarbejdet kan frafalde og forlænge projekteringsperioden

yderligere. For ikke at glemme arkitekterne bag, der har justeret på tegningerne og

beskrivelserne adskillige gange grundet forandringer i gårdens grønne indretning og beboeres

ønsker.

Vi glæder os til en gårdhave og har gjort det i mange år. Derfor er det vores brændende ønske, at

gårdhaveprojektet til Boyesgadekareen sættes på budgettet i 2019.

Med venlige hilsner

Pernille Helms 
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